
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 01/07/2025 
 
Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου     
                     Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
                      Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Αύξηση της οικονομικής ενίσχυσης για τους νέους αγρότες» 

Κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση νέων αγροτών, είναι ανάγκη να αυξηθούν τα επιδοτούμενα 
ποσά που θα διανεμηθούν στους συναδέλφους τους που συμμετέχουν στο πρόγραμμα. 
Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι το αρχικό οικονομικό κονδύλι δεν πρέπει να μειωθεί αλλά 
αντιθέτως να κατανεμηθεί ανάλογα με τις ανάγκες των συμμετεχόντων στο πρόγραμμα 
των νέων αγροτών. Θεωρούν οι ως άνω ότι τα κόστη που έχουν να αντιμετωπίσουν είναι 
πολύ μεγαλύτερα από ότι τα προηγούμενα χρόνια, καθώς υπάρχει μεγάλη άνοδος των 
τιμών για την εξαγορά γεωργικού εξοπλισμού, όπως των γεωργικών ανελκυστήρων, των 
δενδροκομικών τρακτέρ πέραν των άλλων αυξήσεων που δυσκολεύουν το ξεκίνημα στον 
πρωτογενή τομέα. Επισημαίνουν δε ότι οι ανεξέλεγκτες οικονομικές ανάγκες αποτελούν 
μια από τις σημαντικότερες αιτίες του χαμηλού ενδιαφέροντος που επιδεικνύουν οι νέοι 
για την συμμετοχή στο πρόγραμμα.  Ζητούν οι ως άνω νέοι αγρότες από την Πολιτεία και 
τους αρμόδιους φορείς αφενός την γρήγορη επεξεργασία των φακέλων που έχουν 
καταθέσει και αφετέρου οικονομικές ενισχύσεις που να καλύπτουν τις σημερινές ανάγκες, 
ώστε να μπορέσουν να ξεκινήσουν απρόσκοπτα την ενασχόλησή τους με τον πρωτογενή 
τομέα.    
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνουν αποδεκτά τα παραπάνω 
αιτήματα των νέων αγροτών προς όφελος του πρωτογενή τομέα της πατρίδας μας;   
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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